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Po pozyskaniu Gervinho i dwóch tygodniach absolutnej ciszy wokół

mercato Giallorossich, karuzela transferowa odżyła ze zdwojoną siłą. Roma

sprzedała Pablo Osvaldo, co nakręciło nową karuzelę doniesień

transferowych, a dzisiejszy wyjazd Sabatiniego i Baldissoniego do

Londynu, wywołał totalny wysyp owych pogłosek. Co o tym wszystkim

sądzą dziennikarze sportowi i eksperci calcio?

Max Leggeri dla Radio Mana Mana:

- Być może Lamela był naprawdę na sprzedaż, jednak reakcja niektórych kibiców

doprowadziła do zmiany idei kierownictwa. Teraz zmieniła wszystko. Sprzedaż

numeru 8 byłaby kolejnym, niesamowitym samobójem.

 

Alessandro Paglia dlaa Tele Radio Stereo:

- Sytuacja wygląda tak: jeśli nadejdzie oferta, którą ciężko będzie odrzucić za

Lamelę lub Pjanica, Roma odda gracza, bardziej Argentyńczyka, gdyż przyniesie

więcej pieniędzy i Rudi Garcia poświęciłby go z powodów taktycznych.

 

Iacopo Savelli dla Rete Sport:

- Lamela posiada potencjał na bycie wielkim. Musi zostać co najmniej rok. Roma

musi mieć siłę, aby powiedzieć Tottenhamowi, że jest nie do ruszenia. Negocjują

gracza, który już od początku, powinien być niezbywalny.

Paolo Assogna dla TeleRadioStereo:

- Pewne jest jedno: celem Romy jest uszczuplenie kadry. Wśród graczy do

poświęcenia byli Osvaldo, De Rossi, Pjanic, Burdisso i Marquinho, choć nie wszyscy

mieli zainteresowanie na rynku. Teraz problemem jest poziom wynagrodzeń, który

właściciele chcą obniżyć. W związku z tym powinno dojść do operacji z Lamelą

Fabio Maccheroni dla Radio Mana Mana:

- Jeśli odejdzie Lamela, projekt młodzieżowy będzie absolutnie błędem.

 

Riccardo Galopeira dla  Tele Radio Stereo: 
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- Roma straciła technicznie na sprzedaży Osvaldo, ale była to przymusowa operacja.

Mała część kibiców nigdy nie wybaczyłaby mu wszystkiego. Wydaje się, że Destro

nie może chociażby biegać, to niepokojące.

 

Angelo Di Livio dla Radio Manà Manà Sport:

- Potrzeba oficjalnego zaprzeczenia klubu, aby rzucić światło i jasność w sprawie

Lameli. Przykro mi z powodu oglądania Borriello w innej koszulce: przypominam, że

gdy miał okazję grać w Romie, zdobył 17 goli. Jeśli muszą się go pozbyć, mam

nadzieję, że kierownictwo Giallorossich może kogoś pozyskać.

 

Michele Giammaroli dla Radio Mana Sport:

- Jeśli w zastępstwie Lameli pozyska się Gilardino, Matriego lub Bergessio, będzie to

żart. W takim wypadku potrzeba klasowego gracza.

 

Ilario Di Giovanbattista dla Radio Radio:

- Mam nadzieję, że jutro, podczas Open Day, Roma chce zrobić kibicom

niespodziankę i zaprezentować nowego gracza.
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